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Anexa la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 301/31.10.2019 

 
 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
NR. 20.744/30.09.2019 
 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 26.09.2019, ora 13.00 
 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 980/20.09.2019, a preşedintelui 
Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), 
precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni, Silvana Lupu – secretar al judeţului. 

Absenţi: Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte şi Boloni Gyorgy – 
consilier judeţean. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Stimaţi colegi, dacă sunteţi de acord să începem 

şedinţa? Astăzi avem pe ordinea de zi 37 de puncte cu Diverse inclus şi 
încă un proiect de hotărâre introdus suplimentar, pe care o să vă rog să fiţi 
de acord să îl introducem după punctul 35 ca să lăsăm votul pe buletin 
ultimul. Şi a doua modificare, după consultarea cu colegii şi după discuţiile 
care le-aţi avut din comisii, vă propun ca punctele 20-24 cu privire la 
totemurile cu aprobarea Documentaţiei tehnico-economice din Studiul de 
fezabilitate să le retragem şi să rediscutăm să vedem dacă găsim un alt 
model, poate mai ieftin. Şi o să vă rog pe cei care doriţi să vă implicaţi să 
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luaţi legătura cu domnul Ciubotaru, astfel încât pe şedinţa viitoare să ne 
punem de acord pe un model şi să îl şi votăm. Cine este de acord cu 
propunerea acestei ordini de zi? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 
 

 
ORDINEA DE ZI 

a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de  
26 septembrie 2019, ora 13.00, Sala „Vasile Goldiş” 

 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 august 2019 
– iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind acordarea „DISTINCŢIEI CREDINŢĂ ŞI 
UNIRE A JUDEŢULUI ARAD” domnului Andrei Năstase, Viceprim-ministrul 
Republicii Moldova – iniţiativa preşedintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei pentru coordonarea 
implementării măsurilor necesare pentru îmbunătăţirea condiţiilor de viaţă a 
locuitorilor din aşezările informale şi aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionarea a     acesteia – iniţiativa preşedintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 
Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii  pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad ca urmare a reorganizării şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare pentru aparatul propriu – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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8.Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Colegiului 
Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare 
Judeţul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Unităţii 
Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A.– 
iniţiativa preşedintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de mandat 
pentru membrii Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome 
Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

13.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unor bunuri aflate în 
concesiune la S.C. Compania de Transport Public S.A., în vederea scoaterii 
din funcţiune, valorificării şi casării – iniţiativa preşedintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 
asupra apartamentului nr. 4a din imobilul situat în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 78 – iniţiativa preşedintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Construire Staţii de Autobuz”– 
iniţiativa preşedintelui.  

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea 
dreaptă) – iniţiativa preşedintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea stângă) 
– iniţiativa preşedintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
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verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea stângă) 
– iniţiativa preşedintelui. 

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea 
dreaptă) – iniţiativa preşedintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici pentru realizarea obiectivului de investiţie „RK restaurare sala 
Iuliu Maniu, din cadrul imobilului situat în Arad, B-dul Revoluţiei, nr. 81” – 
iniţiativa preşedintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice, faza Documentaţie de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii 
(D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„RK Restaurare Muzeu Orăşenesc Lipova” – iniţiativa preşedintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 
Contractului de administrare directă nr. 9.422/887/2007, încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Biblioteca Judeţeană „A.D. Xenopol” Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 
Contractului de administrare directă nr. 11.277/1.274/2010, încheiat între 
Judeţul Arad şi Centrul Cultural Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public 
al Judeţului Arad concesionat la S.C. Activ Salubritate S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 

25.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Documentaţiei privind 
procedura de achiziţie a unui imobil (clădire existentă), în vederea 
dezvoltării şi valorificării patrimoniului Complexului Muzeal Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii în cartea funciară a 
dreptului de proprietate publică al Judeţului Arad asupra unor tronsoane de 
drumuri judeţene – iniţiativa preşedintelui. 

27.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea contractării 
unei finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 
lei pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean şi 
aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit 
nr.188/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

28.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe unităţi 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% din 
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impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean pe 
anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 – iniţiativa 
preşedintelui. 

29.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 224/31.07.2019 pentru modificarea art. 1 al 
Hotărârii Consiliului Judeţean Arad  nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

30.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

31.Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport 
public judeţean de persoane prin curse regulate, perioada 2014-2023 – 
iniţiativa preşedintelui. 

32.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean Arad în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ 
special de stat din judeţul Arad, pentru anul şcolar 2019-2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

33.Diverse. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 259/2019 privind aprobarea ordinii de zi a 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 26 septembrie 
2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Înainte de a intra în ordinea de zi, pentru că este 

ultima şedinţă ordinară de Consiliu Judeţean înaintea pensionării domnului 
director executiv, Aurel Petrica, vreau să îi mulţumesc în numele meu 
personal, al echipei din Consiliul Judeţean, dar şi al consilierilor judeţeni 
pentru activitatea pe care a avut-o, pentru implicare şi vă dorim o pensie 
frumoasă şi cât mai lungă. Dacă vreţi să le spuneţi ceva domnilor consilieri 
judeţeni, puteţi să o faceţi de la microfonul acesta. 

Dl Petrica Aurel: Vreau să vă spun că este o surpriză pentru mine 
pentru că m-aţi adus în atenţia Consiliului, este o onoare şi vreau să vă 
mulţumesc pentru toţi anii aceştia pe care i-am lucrat în Consiliul Judeţean 
şi pentru buna colaborare care am avut-o cu celelalte consilii, cu celelalte 
legislaturi pe care le-am trăit aici în consiliu, mai puţin cu aceasta actuală 
pentru că s-au diminuat şi din atribuţiile mele, dar a fost o bucurie şi o 
onoare faptul că am putut să lucrez aici şi vă mulţumesc frumos pentru tot 
sprijinul pe care mi l-aţi dat în aceşti ani şi îmi doresc ca Dumnezeu să 
binecuvinteze Consiliul Judeţean, consilierii şi colegii mei pe care peste trei 
săptămâni îi părăsesc. Vă mulţumesc frumos!           
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Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 august 2019 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Cu acestea, trecem la primul punct de pe ordinea de 

zi. Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 29 august 2019. 
Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 260/2019 privind aprobarea conţinutului 
Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data 
de 29 august 2019. 
  
 

Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind acordarea „DISTINCŢIEI CREDINŢĂ ŞI 

UNIRE A JUDEŢULUI ARAD” domnului Andrei Năstase, Viceprim-ministrul 
Republicii Moldova – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea „DISTINCŢIEI 

CREDINŢĂ ŞI UNIRE A JUDEŢULUI ARAD” domnului Andrei Năstase, 
Viceprim-ministrul Republicii Moldova. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
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şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. Şi pentru că 
mâine o să plec în Republica Moldova şi există o iniţiativă a colegului 
nostru, domnul Remeţan pentru a acorda un ajutor financiar pentru două 
proiecte la cele două localităţi cu care suntem înfrăţiţi, vă rog să mă 
mandataţi să am discuţii, măcar aşa pentru 50 de mii de euro pe fiecare 
localitate pe anul viitor la buget. Dacă sunteţi de acord? Nu este pe ordinea 
de zi, dar aş vrea totuşi să mă duc acolo şi să ştiu că sunt la sentimentul 
dumneavoastră şi putem să facem ceva concret pentru că de trei ani tot am 
promis şi nu am reuşit din diverse motive. Bun.    

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 261/2019 privind acordarea „DISTINCŢIEI 
CREDINŢĂ ŞI UNIRE A JUDEŢULUI ARAD” domnului Andrei Năstase, 
Viceprim-ministrul Republicii Moldova. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei pentru coordonarea 

implementării măsurilor necesare pentru îmbunătăţirea condiţiilor de viaţă a 
locuitorilor din aşezările informale şi aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionarea a acesteia – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 3. Proiect de hotărâre privind 

constituirea Comisiei pentru coordonarea implementării măsurilor necesare 
pentru îmbunătăţirea condiţiilor de viaţă a locuitorilor din aşezările informale 
şi aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a acesteia. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 262/2019 privind constituirea Comisiei pentru 
coordonarea implementării măsurilor necesare pentru îmbunătăţirea 
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condiţiilor de viaţă a locuitorilor din aşezările informale şi aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionarea a acesteia. 

 
 

Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 

aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. Dacă 
sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 263/2019 privind aprobarea statului de funcţii 
pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Spitalul 

Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 

funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
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Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni).  Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 264/2019 privind aprobarea statului de funcţii 
pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad.  

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii  pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad ca urmare a reorganizării şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare pentru aparatul propriu – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 

şi a statului de funcţii pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad ca urmare a reorganizării şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare pentru aparatul propriu. Dacă sunt intervenţii? Nu 
sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 265/2019 privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii  pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Arad ca urmare a reorganizării şi a Regulamentului de organizare 
şi funcţionare pentru aparatul propriu. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 
bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 266/2019 privind stabilirea salariilor de bază 
pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Colegiului 

Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei 

Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 267/2019 privind modificarea componenţei 
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Colegiului Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Arad. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare 
Judeţul Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă 
Canalizare Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 268/2019 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare 
Judeţul Arad.  

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Unităţii 

Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind mandatarea 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare 
Judeţul Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
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(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 269/2019 privind mandatarea reprezentantului 
Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad.  

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în 
Adunarea Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad 
S.A. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian 
– consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 270/2019 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad în Adunarea 
Generală Ordinară a Acţionarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. 
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Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de mandat pentru 

membrii Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei 
Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului 

de mandat pentru membrii Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome 
Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 271/2019 privind modificarea Contractului de 
mandat pentru membrii Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome 
Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al Judeţului 

Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unor bunuri aflate în concesiune 
la S.C. Compania de Transport Public S.A., în vederea scoaterii din 
funcţiune, valorificării şi casării – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unor bunuri 
aflate în concesiune la S.C. Compania de Transport Public S.A., în vederea 
scoaterii din funcţiune, valorificării şi casării. Dacă sunt intervenţii? Vă rog, 
domnul Pădurean! 

Dl Pădurean Petru: Domnul preşedinte, suntem de acord să votăm în 
favoarea iniţiativei dumneavoastră cu o singură condiţie, aceea de a ne 
asigura că aceste autocare nu sunt cele care au fost achiziţionate anul 
trecut. 

Dl Cionca Iustin: Vă asigur! 
Dl Pădurean Petru: Mulţumesc! 
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Dl Cionca Iustin: Vă asigur, domnul consilier judeţean că nu sunt 
acelea. Dacă sunt alte intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 272/2019 privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul privat al Judeţului Arad a unor bunuri aflate în 
concesiune la S.C. Compania de Transport Public S.A., în vederea scoaterii 
din funcţiune, valorificării şi casării.  

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune 

asupra apartamentului nr. 4a din imobilul situat în municipiul Arad, 
Bulevardul Revoluţiei, nr. 78 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemţiune asupra apartamentului nr. 4a din imobilul situat în municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 78. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 273/2019 privind neexercitarea dreptului de 
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preemţiune asupra apartamentului nr. 4a din imobilul situat în municipiul 
Arad, Bulevardul Revoluţiei, nr. 78. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Construire Staţii de Autobuz” – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Construire Staţii de 
Autobuz”. Staţie că este una singură. 

Dna Lupu Silvana: Sunt două, una pe partea stângă şi una pe 
dreapta. 

Dl Cionca Iustin: Am înţeles. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 274/2019 privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Construire Staţii de 
Autobuz”. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea 
dreaptă) – iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea 
dreaptă). Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 275/2019 privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 708A km 40+420 (partea 
dreaptă). 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea stângă) 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea 
stângă). Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
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Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian 
– consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 276/2019 privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 12+450 (partea 
stângă). 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea stângă) 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea 
stângă). Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian 
– consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 277/2019 privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 56+224 (partea 
stângă). 
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Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme pentru 
verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea 
dreaptă) – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea 
dreaptă). Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 278/2019 privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice, faza Studiu de fezabilitate (S.F.) şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare platforme 
pentru verificarea tonajelor autovehiculelor” pe DJ 682 km 126+930 (partea 
dreaptă). 
 

 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

pentru realizarea obiectivului de investiţie „RK restaurare sala Iuliu Maniu, 
din cadrul imobilului situat în Arad, B-dul Revoluţiei, nr. 81” – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 25. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de 
investiţie „RK restaurare sala Iuliu Maniu, din cadrul imobilului situat în Arad, 
B-dul Revoluţiei, nr. 81”. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 
31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
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vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 279/2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici pentru realizarea obiectivului de investiţie „RK restaurare sala 
Iuliu Maniu, din cadrul imobilului situat în Arad, B-dul Revoluţiei, nr. 81”. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, faza Documentaţie de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii 
(D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„RK Restaurare Muzeu Orăşenesc Lipova” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

tehnico-economice, faza (D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţie „RK Restaurare Muzeu Orăşenesc Lipova”. 
Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi 
Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-
Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 280/2019 privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice, faza Documentaţie de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii 
(D.A.L.I.) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„RK Restaurare Muzeu Orăşenesc Lipova”. 
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Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 9.422/887/2007, încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Biblioteca Judeţeană „A.D. Xenopol” Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 

act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 9.422/887/2007, 
încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Biblioteca Judeţeană „A.D. 
Xenopol” Arad. Dacă sunt intervenţii? Vă rog, domnul Sulincean! 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, am întrebat ieri în comisie, 
am înţeles că avem proiectul acesta de hotărâre la iniţiativa dumneavoastră 
datorită faptului că ar trebui ca să schimbăm modul de..., nu..., de la 1 an la 
15 ani, administrarea taberei de la Căsoaia. Ca un proiect pe PNDL..., 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! La următorul. 
Dl Sulincean Marius: 28, nu? 
Dl Cadar Răzvan: 27. 
Dl Cionca Iustin: Noi suntem la 27. 
Dl Sulincean Marius: Ok. Mă scuzaţi! 
Dl Cionca Iustin: Nu este nici o problemă. Dacă sunt intervenţii la 27? 

Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 281/2019 privind aprobarea modificării prin act 
adiţional a Contractului de administrare directă nr. 9.422/887/2007, încheiat 
între Consiliul Judeţean Arad şi Biblioteca Judeţeană „A.D. Xenopol” Arad. 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 11.277/1.274/2010, încheiat între 
Judeţul Arad şi Centrul Cultural Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 



 

 

21 
 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin 
act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 11.277/1.274/2010, 
încheiat între Judeţul Arad şi Centrul Cultural Judeţean Arad. Vă rog, 
domnul Sulincean! 

Dl Sulincean Marius: Îmi cer scuze domnule preşedinte, la acesta 
voiam să intervin. Dacă tot avem proiectul acesta de hotărâre pentru tabăra 
de la Căsoaia, aş propune un amendament la proiectul de hotărâre să 
scoatem celelalte imobile din acest proiect şi să rămână doar Căsoaia. Mai 
mult decât atât, ştim că la Moneasa avem şi o cerere din partea Primăriei 
Moneasa ca să ia înapoi Teatrul de Vară care a fost cedat. Din ce ştim noi, 
terenul de sub Teatrul de Vară de la Moneasa încă este întabulat pe 
comuna Moneasa, probabil o să avem şi un litigiu acolo între noi şi comuna 
Moneasa. Nu văd de ce am da în administrare Teatrul de Vară pe încă 15 
ani Centrului Cultural Judeţean. Deci, amendamentul meu este să votăm 
doar pentru staţiunea..., pentru tabăra de la Căsoaia. 

Dna Lupu Silvana: Contractul are în anexă toate imobilele 
proprietatea Judeţului Arad aflate în administrarea Centrului Cultural. Este 
un singur contract cu anexa unde sunt toate căsuţele de la tabere, imobilele 
în care funcţionează Centrul Cultural. De aceea, modificarea termenului 
într-adevăr priveşte toate imobilele. Nu ştiu cum am putea tehnic să 
revolzăm în sensul în care spuneţi dumneavoastră. Ar însemna să le 
scoatem din contractul de administrare pe celelalte. 

Dl Sulincean Marius: Facem contract de administrare pe celelalte cum 
am făcut şi până acum pe 1 an. Şi facem (neinteligibil)..., 

Dl Moţ Petru: Nu am putea face două anexe? Una cu perioada de 15 
ani şi anexa 2 cu celelalte care nu se supun acestei perioade de 15 ani. 
Cred că în acest sens este şi amendamentul colegului. 

Dna Lupu Silvana: Dar ar însemna..., ar presupune modificarea mai 
multor clauze din contract. Doar tehnic am o problemă în a rezolva ceea ce 
spuneţi, da? 

Dl Sulincean Marius: Am înţeles, dar bănuiesc că se poate rezolva. 
Nu cred că ar fi o mare problemă. 

Dl Remeţan Florin: Domnul preşedinte, dacă îmi permiteţi! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Remeţan! 
Dl Remeţan Florin: Trebuie să revolvaţi cumva cu Moneasa. Ştiţi că 

este o dorinţă acolo a lor să îşi administreze ceea ce au şi să nu mai fie 
discuţii. Deci, ar trebui să ne gândim serios să rezolvăm dorinţa celor de la 
Moneasa. 

Dl Cionca Iustin: Am înţeles, domnul Remeţan numai că noi acum 
suntem într-un proiect..., doamna Garofiţa Popa, vă rog să prezentaţi un pic 
şi să vedem cât ne putem permite să retragem punctul, să îl rediscutăm. 
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Dna Popa Garofiţa: Buna ziua tuturor! Am avut o discuţie în calitatea 
mea de director executiv al Grupului de Acţiune Locală, avem o măsură 
deschisă activă pe măsura 1.4/6B care priveşte integrarea populaţiei rome 
din teritoriul Gal Podgoria Miniş-Măderat, iar la această axă, astăzi avem 
disponibili 94 de mii de euro şi am avut o discuţie la biroul sediului Galului 
Podgoria Miniş-Măderat cu doamna director interimar care a venit interesată 
pentru a depune un proiect la Căsoaia şi chiar se integrează şi se pliază pe 
această măsură, unde ei pot să dezvolte această zonă şi în contract ne 
împiedica depunerea acestui proiect perioada pentru că la ghidul măsurii, 
pe care îl puteţi vedea pe site-ul Grupului de Acţiune Locală, condiţii minime 
obligatorii pentru acordarea acestui sprijin este cel puţin 10 ani, dar nu mai 
puţin de 10 ani să aibă contractul. În condiţiile în care ştim că lucrurile merg 
foarte greu, cei de la tehnic au propus 15 ani. Nu ştiu dacă mai este timp 
pentru a face această modificare tehnică între Moneasa, Căsoaia pentru că 
măsura noastră se închide după 15 octombrie. Deci, încă mai este de lucru 
la documentaţie şi aceasta ar împiedica depunerea de către Centrul Cultural 
Judeţean Arad a unui proiect care va viza atragerea de fonduri europene. 
Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc şi eu. Doamna secretar, vă rog! 
Dna Lupu Silvana: Dar domnul consilier, şi în forma aceasta este cu 1 

an şi se prelungeşte de drept. Deci, Moneasa în aceeaşi situaţie va fi. Şi 
dreptul de administrare poate fi revocat oricând. 

Dl Sulincean Marius: Bun. Am înţeles. Dar se prelungeşte cu 1 an, nu 
15 ani. Nu văd de ce am avea..., dacă tot suntem dispuşi ca să dăm înapoi 
Teatrul de Vară staţiunii Moneasa, de ce i-am mai pune un drept de 
administrare pe 15 ani? 

Dl Cionca Iustin: Bun. Acuma..., aceasta este părerea dumneavoastră 
că suntem dispuşi. 

Dl Sulincean Marius: Şi a domnului Remeţan. 
Dl Cionca Iustin: Sunteţi doi. 
Dl Remeţan Florin: Domnul preşedinte! Ca să punctăm..., 
Dl Cionca Iustin: Hai să vedem cum facem ca să fiţi 17. 
Dl Sulincean Marius: Poate că ne înmulţim. 
Dl Remeţan Florin: Deci, nu cred că Consiliul Judeţean poate să facă 

mai mult pentru acel teatru decât..., să nu mai fim penibili, în vara aceasta, 
la Festivalul clătitelor, Consiliul Judeţean a vopsit iarba cu verde ca să arate 
bine, să ne înţelegem. Deci, ca să punctăm, că eu nu vorbesc pe lângă, 
ştiţi! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Remeţan, acuma, aceasta este campanie 
electorală ce faceţi dumneavoastră şi este urat. Să îmi spuneţi 
dumneavoastră că acea comună Moneasa cu şapte angajaţi şi 10 lei în 
buget poate face mai mult decât Centrul Cultural cu banii care i-am dat noi, 
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este o jignire la adresa conducerii celor de la Centrul Cultural. Dar, mă 
rog..., 

Dl Gligor Ioan: Domnul preşedinte, mai donez eu 10 lei să îşi dubleze 
bugetul atunci. 

Dl Cionca Iustin: Poftiţi! 
Dl Gligor Ioan: Mai donez eu 10 lei să îşi dubleze bugetul. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Dacă doriţi aşa, eu trec la vot şi am rezolvat 

repede problema. Deci, noi chiar încercăm acuma să accesăm nişte fonduri 
şi pe Teatrul de Vară de la Moneasa şi pe celelalte obiective de la Căsoaia 
şi dumneavoastră ştiţi că avem intenţii bune. Să mă duc să dau acuma 
Centrul Cultural să nu mai avem nici un obiectiv în Moneasa unde să putem 
să facem noi nişte activităţi, că ştiţi foarte bine că dacă noi nu finanţăm pe 
Centrul Celtural Judeţean, s-a dus tot sezonul estival. 

Dl Sulincean Marius: Rămâne tabăra în continuare în administrarea 
Centrului Celtural Judeţean şi dacă tot..., 

Dl Cionca Iustin: Bun. Haideţi..., am înţeles.  
Dl Sulincean Marius:..., există această intenţie, nu văd de ce..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Are domnul Sulincean un 

amendament. Cine este de acord cu amentamentul domnului Sulincean? 13 
voturi (Butunoi Adrian-Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, 
Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, Sulincean 
Marius-Mircea şi Trifon Daniel – consilieri judeţeni). Bun. Cine este 
împotrivă? 16 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Abţineri? 2 
voturi (Craivan Camelia-Eugenia şi Remeţan Florin – consilieri judeţeni). 
Bine. Doamna Popa Garofiţa, s-a prelungit, vă rog să vă ocupaţi pentru..., a 
trebuie să votăm..., Cine este de acord cu proiectul de hotărâre pentru 
aprobarea modificării? 16 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Feieş Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, 
Popa Garofiţa, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ţolea 
Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? 2 
voturi (Craivan Camelia-Eugenia şi Remeţan Florin – consilieri judeţeni). 
Abţineri? 13 voturi (Butunoi Adrian-Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ 
Petru, Pădurean Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, 
Sulincean Marius-Mircea şi Trifon Daniel – consilieri judeţeni). În regulă. 
Doriţi să îl mai punem pe ordinea de zi sau renunţăm la proiect? Deci, eu vă 
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spun de pe-acum, eu nu sunt de acord să dăm nici un Teatru de Vară 
pentru că nu ai cui să îl dai. Acolo nu există un administrator care să poată 
să facă activităţi şi să pună în valoare acel Teatru de Vară. Aţi văzut că 
peste tot unde a fost cazul şi am avut o administraţie locală care să fie 
capabilă să organizeze genul acesta de evenimente, am dat tot şi a fost în 
proprietatea noastră şi vă reamintesc Vinga, Gurahonţ şi aşa mai departe. 

Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Sulincean Marius: Aţi întrebat dacă să mai puneţi pe ordinea de zi 

proiectul. 
Dl Cionca Iustin: Păi da, înţeleg că..., 
Dl Sulincean Marius: Suntem de acord ca să repuneţi pe ordinea de zi 

proiectul de hotărâre, cu două anexe.  
Dl Cionca Iustin: Dar nu suntem noi de acord aşa! 
Dl Sulincean Marius: Am înţeles. Dar s-ar putea ca să nu fie..., adică 

am înţeles că dumneavoastră nu o să doriţi ca să daţi înapoi comunei 
Moneasa Teatrul de Vară. 

Dl Cionca Iustin: Păi asta ne desparte. 
Dl Sulincean Marius: Dar, probabil, că acolo va fi un litigiu în instanţă. 

Probabil vom fi în situaţia în care nu o să hotărâm noi. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Dar, de asta haideţi să discutăm puţin mai târziu. 

Deocamdată, noi suntem de acord să avem un proiect la Căsoaia pe fonduri 
europene şi suntem de acord ca să repuneţi proiectul pe ordinea de zi cu 
două anexe. 

Dl Cionca Iustin: O să mă asigur..., 
Dl Sulincean Marius: Căsoaia..., 
Dl Cionca Iustin:..., ca la şedinţa viitoare o să am voturile necesare. 
Dl Sulincean Marius: Ok. Cum doriţi! 
Dl Cionca Iustin: Mulţumesc mult pentru sprijin. Mergem la punctul 

următor. 
 
 
Nu a fost întrunită majoritatea necesară pentru adoptarea unei 

hotărâri. 
 
 
Punctul 24 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 

Judeţului Arad concesionat la S.C. Activ Salubritate S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru aprobarea Documentaţiei 
privind procedura de achiziţie a unui imobil..., 29. Proiect de hotărâre privind 
aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului Arad concesionat la 
S.C. Activ Salubritate S.A. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 
31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 282/2019 privind aprobarea majorării 
patrimoniului public al Judeţului Arad concesionat la S.C. Activ Salubritate 
S.A. 

 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea Documentaţiei privind procedura 

de achiziţie a unui imobil (clădire existentă), în vederea dezvoltării şi 
valorificării patrimoniului Complexului Muzeal Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru aprobarea Documentaţiei 

privind procedura de achiziţie a unui imobil (clădire existentă), în vederea 
dezvoltării şi valorificării patrimoniului Complexului Muzeal Arad. Dacă sunt 
intervenţii? Vă rog! 

Dl Trifon Daniel: Aş dori să vorbesc ca arădean născut, crescut şi 
locuind în municipiu, eu văd în acest proiect fiind aprobată documentaţia, o 
mare oportunitate pentru patrimoniul istoric al municipiului Arad în speţă, eu 
văd aici o oportunitate să fie salvat vechiul teatru care se află, cu toţii ştim, 
într-o stare deplorabilă şi mi-aş dori ca Muzeul Arad să se extindă pe acel 
spaţiu, dacă ar fi posibil chiar dacă avem o documentaţie şi un caiet de 
sarcini. 

Dl Cionca Iustin: Da. O să o rog pe doamna secretar să vă explice 
procedura şi eventual să îndrumaţi proprietarii să vină să depună o ofertă. 

Dl Trifon Daniel: Nu îi cunosc. Nu interpretaţi altfel decât..., 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar..., nu asta am vrut să spun. Nu, numai 

trebuie să înţelegeţi, noi facem o achiziţie pe de piaţă unde, oricine, orice 
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proprietar care îndeplineşte cerinţele din caietul de sarcini poate să se 
prezinte să depună o ofertă şi apoi venim cu oferta în faţa dumneavoastră şi 
hotărâm dacă cumpărăm sau nu cumpărăm. Suntem la faza de intenţie. Vă 
rog să spuneţi care este procedura. 

Dna Lupu Silvana: Nu aprobăm ceva fix. Nu ştiu dacă se încadrează 
sau nu teatrul în condiţiile pe care le-am stabilit noi. Noi ne-am gândit ce ar 
fi mai avantajos pentru judeţ să achiziţioneze, raportându-ne la solicitarea 
Complexului Muzeal ca suprafaţă, spaţii, acces. Nu ştiu dacă..., este un 
punctaj, sunt nişte criterii pe care se vor evalua ofertele. Se pot încadra sau 
nu în cerinţele noastre. Deci, nu am făcut documentaţia gândindu-ne la un 
anume imobil. 

Dl Cionca Iustin: Eu cred că le aveţi fiecare dintre dumneavoastră, dar 
dacă doriţi, putem să vi le spunem deşi, sunt vreo zece cerinţe. 

Dl Trifon Daniel: Nu. Le-am văzut. Doar spuneam că există o 
oportunitate să se facă un lucru foarte bun pentru municipiu cu această 
ocazie. 

Dl Cionca Iustin: Da. Din păcate, sper că înţelegeţi că nu pot să aleg 
imobilul. Trebuie să devină..., să vină aici câteva oferte, să îndeplinească 
nişte cerinţe, se va face o expertiză, cum este, cât mai trebuie intervenit. 
Sunt nişte reguli. O să revenim în şedinţă şi o să le discutăm după ce se 
încheie perioada de preluare a ofertelor. Dacă sunt alte intervenţii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, 
Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 283/2019 pentru aprobarea Documentaţiei 
privind procedura de achiziţie a unui imobil (clădire existentă), în vederea 
dezvoltării şi valorificării patrimoniului Complexului Muzeal Arad. 
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Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii în cartea funciară a 

dreptului de proprietate publică al Judeţului Arad asupra unor tronsoane de 
drumuri judeţene – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea înscrierii în 

cartea funciară a dreptului de proprietate publică al Judeţului Arad asupra 
unor tronsoane de drumuri judeţene. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 284/2019 privind aprobarea înscrierii în cartea 
funciară a dreptului de proprietate publică al Judeţului Arad asupra unor 
tronsoane de drumuri judeţene. 

 
 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea contractării unei 
finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 23.350.000 lei 
pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes judeţean şi 
aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în Contractul de credit 
nr.188/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială Română S.A. şi Judeţul 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea 
contractării unei finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 
23.350.000 lei pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes 
judeţean şi aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în 
Contractul de credit nr. 188/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială 
Română S.A. şi Judeţul Arad. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
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vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 285/2019 pentru modificarea Anexei la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 92/30.04.2015 privind aprobarea 
contractării unei finanţări rambursabile interne/externe în valoare de maxim 
23.350.000 lei pentru finanţarea unor obiective de investiţii de interes 
judeţean şi aprobarea prelungirii perioadei de tragere prevăzută în 
Contractul de credit nr.188/23.11.2015 încheiat între Banca Comercială 
Română S.A. şi Judeţul Arad. 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea pe unităţi 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% din 
impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean pe 
anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea 
pe unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean pe 
anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
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Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 286/2019 pentru modificarea Anexei la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 75/22.03.2019 privind repartizarea 
pe unităţi administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 7,5% 
din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziţia consiliului judeţean pe 
anul 2019, precum şi a sumelor estimate pentru anii 2020-2022.  

 
 
Punctul 29 
Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Arad nr. 224/31.07.2019 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru finanţarea cheltuielilor 
secţiunii de dezvoltare în anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 224/31.07.2019 pentru modificarea 
art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind 
aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru 
finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2019. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 287/2019 pentru modificarea anexei la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 224/31.07.2019 pentru modificarea 
art. 1 al Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 101/08.04.2019 privind 
aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenţi pentru 
finanţarea cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2019. 
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Punctul 30 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019. Dacă sunt 
intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, 
Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 288/2019 privind rectificarea bugetului general 
de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2019. 

 
 
Punctul 31 
Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport 

public judeţean de persoane prin curse regulate, perioada 2014-2023 – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului 

de transport public judeţean de persoane prin curse regulate, perioada 
2014-2023. Dacă sunt intervenţii? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Bozga 
Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, 
Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Abţineri? -. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean 
Arad adoptă Hotărârea nr. 289/2019 privind actualizarea Programului de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate, perioada 2014-
2023. 

 
 
Punctul 32 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 

Judeţean Arad în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ 
special de stat din judeţul Arad, pentru anul şcolar 2019-2020 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Şi trecem la punctul 36. Proiect de hotărâre privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Arad în consiliile de 
administraţie ale unităţilor de învăţământ special de stat din judeţul Arad, 
pentru anul şcolar 2019-2020. Vot secret. Predau doamnei secretar. 

Dl Săbău Gheorghe: Am două propuneri. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog să le prezentaţi. 
Dl Săbău Gheorghe: Deci, propun să facă parte din Consiliul de 

Administraţie pe domnul Petre Pădureanu la Centrul Şcolar de Educaţie 
Incluzivă şi pe domnul Cornel Lucaci la „Sfânta Maria”. 

Dl Cionca Iustin: Luăm o pauză de 15..., 
Dl Săbău Gheorghe: Diversele când le discutăm? 
Dl Cionca Iustin: Dacă doriţi, rămânem la Diverse până se face..., 

haideţi, cum doriţi. Dacă vreţi pauză de ţigară 15 minute luăm o decizie 
dacă nu, rămânem la Diverse..., 

Dl Săbău Gheorghe: Diverse şi..., 
Dl Ispravnic Cristian: Domnul preşedinte, nu vă supăraţi..., 
Dl Cionca Iustin: Cine este de acord să rămână la Diverse? 
Dl Ispravnic Cristian: Domnul preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă. Cine este de acord să rămână la 

Diverse? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Moţ Petru, Pădurean Petru, Pero Tamas-
Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin, Ulici Ion 
şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă? -. Vă rog, domnul 
Ispravnic! 
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Dl Ispravnic Cristian: Domnul preşedinte, cred că punctul Diverse nu 
prea îşi are farmecul dacă nu este domnul Bîlcea aici să ne povestească de 
realizările dânsului din Arad. 

Dl Săbău Gheorghe: Da, da, da. Era bine. De aceea este prea liniştită 
şedinţa. 

Dl Cionca Iustin: Deci, aceasta a fost intervenţia? Atât. Domnul 
Săbău, am înţeles că vreţi..., 

Dl Săbău Gheorghe: Eu am solicitat ca domnul..., 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă! Numai puţin! Haideţi să facem 

lista şi după aceea..., domnul Pop, Sulincean, altcineva? Mai doreşte 
cineva? Bun. Atunci, vă rog, domnul Săbău!  

Dl Săbău Gheorghe: Domnul preşedinte, eu am solicitat în comisie şi 
v-am spus şi dumneavoastră personal şi am înţeles că domnul de la 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Transporturi să fie invitat astăzi la 
această şedinţă, deoarece doream să îi pun o întrebare. Aş vrea să ştiu 
dacă este prezent în sală? 

Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău, am transmis invitaţia, m-a asigurat 
că v-a veni, acum a sunat că nu mai ajunge. 

Dl Săbău Gheorghe: Deci, acesta este respectul pe care îl poartă atât 
dumneavoastră cât şi nouă. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Să nu exagerăm! Poate..., 
Dl Săbău Gheorghe: Păi nu exagerăm! De ieri ştia!  
Dl Cionca Iustin:..., domnul director are un alt program. 
Dl Săbău Gheorghe: De ieri! De ieri ştia! 
Dl Cionca Iustin: Dar, haideţi să vă spun!  
Dl Săbău Gheorghe: Dar, totuşi..., 
Dl Cionca Iustin: Noi putem să preluăm întrebarea dumneavoastră, o 

transmitem şi primiţi un răspuns. 
Dl Săbău Gheorghe: Nu. Eu o să pun întrebarea, dar doresc ca la 

şedinţa următoare să vină domnul pentru că am impresia că ne sfidează. 
Dl Cionca Iustin: Am înţeles. Îl invităm. 
Dl Săbău Gheorghe: Eu am înţeles, poate greşesc. Voiam să vină să 

confirme sau să infirme ceea ce spun eu acum aici, că dânsul are în 
subordine sau cu tot cu dânsul, 4 persoane, dacă nu greşesc, nu? 

Dl Cionca Iustin: Putem noi să dăm un răspuns?  
Dl Săbău Gheorghe: Numai atât, 4 persoane. Da, vă spun eu precis. 
Dl Cionca Iustin: 4 persoane? 
Dl Săbău Gheorghe: Da. Şi am înţeles, nu ştiu cum, poate nu este 

adevărat, sau eu cred că este adevărat, că şi-au achiziţionat calculatoare în 
valoare pentru 4 persoane de 60 de mii de euro. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Vă rog să veniţi că dumneavoastră ştiţi asta şi să 
închidem subiectul. 
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Dl Butunoi Adrian: Mai scumpe ca o bancă de pe Meţianu. 
Dl Cionca Iustin: Nu dar..., sunt convins..., domnul Butunoi, sunt 

convins că este o dezinformare. 
Dl Buda Dan: Elementele care au fost prinse în buget cred că s-au 

ridicat la acest nivel în echivalent lei. Dar, până finalizaţi dezbaterile, 
eventual putem veni cu documente. 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc! Mulţumesc frumos! 
Dl Săbău Gheorghe: Mie mi se părea normal ca domnul să vină. Dacă 

nici la şedinţa următoare nu vine..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul, domnul..., 
Dl Săbău Gheorghe:..., oricum această asociaţie s-a făcut..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! 
Dl Săbău Gheorghe: Staţi puţin! S-a făcut la dorinţa expresă a 

domnului ex..., fost primar. Pentru noi, nu are nici un avantaj (neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Deocamdată nu are, dar haideţi să discutăm altfel. 

Noi, Consiliul Judeţean cred că suntem şi reprezentanţii municipiului Arad. 
Cred că punem greşit problema că noi nu avem treabă cu municipiul. 
Municipiul face parte din judeţ după cum ştiu eu şi cred că dumneavoastră 
aţi primit voturi şi de la oameni din municipiu. Şi atunci, dacă municipiul face 
parte din judeţ, eu cred că ne interesează faptul că acest ADI a reuşit să 
atragă foarte mulţi bani pentru dotarea..., şi poate domnul director poate să 
vă spună acuma exact ce se cumpără. Cred că transportul în comun pentru 
municipiul Arad trebuie să intre în vizorul nostru de consilieri judeţeni. 

Dl Săbău Gheorghe: Dar, presupun că şi municipiul face parte din 
judeţ, nu? 

Dl Cionca Iustin: Păi asta am spus! 
Dl Săbău Gheorghe: Atunci de ce nu vine domnul director dacă l-aţi 

chemat dumneavoastră personal? 
Dl Cionca Iustin: Pentru că eu am o... 
Dl Săbău Gheorghe: Şi l-am chemat şi la comisie. 
Dl Cionca Iustin: Pentru că..., 
Dl Săbău Gheorghe: Staţi puţin! De ieri a fost invitat la comisie! 
Dl Cionca Iustin: Deci...,  
Dl Săbău Gheorghe: Aceasta este o sfidare..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Haideţi să lămurim..., 
Dl Săbău Gheorghe: Chiar nu vă simţiţi aşa..., 
Dl Cionca Iustin: Uitaţi! Ieri, am avut o discuţie cu un alt coleg de-al 

dumneavoastră şi eu tot insist, mai ales că este şi presa de faţă, să 
înţelegeţi că în ADI-uri, Consiliul Judeţean are un vot din câţi asociaţi sunt. 
De exemplu, la ADI Deşeuri este 1 vot din 78. Şi se tot transferă 
competenţa spre Consiliul Judeţean şi tot spuneţi că noi suntem şefii. Nu 
este adevărat! Consiliul Judeţean are 1 vot din 78. Iar la ADI-ul de transport 
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are 1 vot din câţi acţionari sunt. Votul meu este egal cu votul primarului de 
la Ghioroc. Iar eu am un reprezentant, de aceea vi-l chem aici şi este 
angajatul instituţiei Consiliului Judeţean care vă stă la dispoziţie. Directorul 
ADI-ului poate să fie chemat de fiecare consiliu şi el să fie prezent când i se 
cere. Cu toată modestia trebuie să acceptăm că atât este puterea noastră în 
ADI, cât a oricărui primar. Dacă vreţi să acceptaţi! 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Păi aveţi 1 din..., dar încă o dată! Vă răspundem noi 

la orice întrebare. Avem aici date şi credeţi-mă că le primiţi..., 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., de acţionari. Noi, vreo două zeci 

şi nu ştiu cât de acţiuni avem acolo (neinteligibil)..., 29 dacă (neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt..., acesta ar fi idealul. Noi ne dorim. 
Dl Săbău Gheorghe: Să ne spună cineva care ştie! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Deocamdată aşteptăm. Ieri nu s-a 

aprobat la Vladimirescu, de exemplu. Pentru că unii colegi de-ai 
dumneavoastră nu au votat. Noi, intenţionăm să introducem cât mai multe 
localităţi pentru că ne interesează să dezvoltăm transportul acesta în comun 
şi având în vedere noile prevederi legislative, rolul Consiliului Judeţean va fi 
din ce în ce mai mic, până va dispărea şi se transferă această putere spre 
localităţi, ceea ce poate nu va fi un lucru rău. Însă, în perioada aceasta de 
tranziţie, dacă nu mai apar alte modificări legislative, o să vă rog să 
încercaţi să înţelegeţi că ni se diminuează rolul şi să nu ne mai comportăm 
ca şi ceva aşa foarte mari prin judeţ pentru că legiuitorul ne vede mai mici.  

Dl Săbău Gheorghe: Totuşi, la Compania de Transport noi avem 
repet, 29% acţiuni, Consiliul Judeţean. Mint? 

Dl Cionca Iustin: La Compania de Transport vorbiţi acuma? Că mă 
plimbaţi de la ADI la..., 

Dl Săbău Gheorghe: Păi tot este ceva, o anexă..., 
Dl Cionca Iustin: Nu este anexă. 
Dl Săbău Gheorghe: Mă rog, nu e anexă. Haideţi să fim serioşi. 
Dl Cionca Iustin: Dar bun, înţelegeţi că este altceva! 
Dl Săbău Gheorghe: Dar, atât are sau nu are 29%? 
Dl Cionca Iustin: Deci, noi avem la Compania de Transport 28% 

dacă..., da, să fie 29. Dar, CTP-ul este..., noi oricum va trebui să discutăm şi 
ce facem cu acţiunile acestea de la CTP pentru că va trebui să..., 

Dl Săbău Gheorghe: Le vindem la municipiu, nu este problemă. 
Dl Cionca Iustin: Da, poate le dăm donaţie. 
Dl Săbău Gheorghe: Şi autobuzele le-am cumpărat, le dăm, care este 

problema! 
Dl Cionca Iustin: Înă o dată! Municipiul este al nostru, domnul Săbău. 
Dl Săbău Gheorghe: Da, da, da. 
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Dl Cionca Iustin: Nu îl mai priviţi ca şi pe ceva ostil. Şi dânşii când ne 
dau nouă un teren la Spitalul Judeţean nu cred că s-a pus problema..., 

Dl Săbău Gheorghe: Ei ne dau cu o mână, noi cu două. Dar, oricum 
invitaţia rămâne valabilă pentru şedinţa următoare. 

Dl Cionca Iustin: Invitaţia poate să rămână, sigur! Dar dacă v-am 
răspus la întrebare mai aveţi întrebări? 

Dl Săbău Gheorghe: Da, am! 
Dl Cionca Iustin: Am înţeles. Dacă..., domnul Pop! 
Dl Pop Alin: Domnul preşedinte, am o nelămurire şi aş vrea să mă 

ajutaţi în privinţa aceasta, legat de faptul că din ce am înţeles, Instituţia 
Judeţul Arad a acţionat în instanţă pe domnul deputat Florin Tripa şi părerea 
mea, sau de fapt întrebarea ar fi cum a fost posibil fără să fim întrebaţi sau 
măcar să ni se ceară un punct de vedere legat de faptul că instituţia ca 
instituţie da, a acţionat în instanţă o persoană, indiferent care ar fi ea. 

Dl Cionca Iustin: Da, nu instituţia a acţionat. 
Dl Pop Alin: Aşa scrie, Instituţia Judeţul Arad prin Consiliului Judeţean 

Arad..., 
Dl Cionca Iustin: Nu. Eu, preşe..., 
Dl Pop Alin: Nu, nu, nu. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, doamna secretar! Ca să nu facem noi doi o 

polemică, o lăsăm pe doamna secretar. 
Dna Lupu Silvana: Unitatea Administrativ-Teritorială Judeţul Arad 

conform legii este reprezentată de preşedinte. În litigiu nu este Consiliul 
Judeţean. Este judeţul şi preşedintele în această calitate, de preşedinte. 
Deci, nu este Consiliul şi nu este ca reprezentant al Consiliului. 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., 
Dl Pop Alin: În întâmpinarea respectivă scrie şi Consiliul Judeţean 

Arad. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău, vă răspund dumneavoastră. Eu sunt 

reprezentantul consilierilor judeţeni, dar totodată sunt şeful administraţiei, 
adică a celor din executiv. Dacă o persoană, fie el şi deputatul Tripa îşi 
permite să acuze personalul de specialitate care se ocupă cu achiziţiile 
publice că şi-au umplut buzunarele, că la noi prima întrebare este ce ne 
pică şi citiţi toate comunicatele de presă, eu cred că avem obligaţia să ne 
apărăm aceşti funcţionari dacă credem în ei. Mai ales, după ceea ce s-a 
întâmplat în Consiliul Judeţean în urmă cu câţiva ani. Până la urmă, să ştiţi 
că este pusă în pericol şi credibilitatea dumneavoastră, nu numai a 
funcţionarilor..., 

Dl Gligor Ioan: Atunci să înţelegem că se legitimează ce a spus 
domnul Tripa având în vedere că au fost colegi de-ai dumneavoastră. 
Aceeaşi culoare politică cu dumneavoastră care au căzut în patima 
respectivă. 
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Dl Cionca Iustin: Deci, nu ştiu de unde trageţi concluziile acestea, ştiu 
că funcţionarii publici..., 

Dl Gligor Ioan: Păi dumneavoastră aţi făcut referire la ei atâta timp cât 
duceţi referire la colegii dumneavoastră care au fost arestaţi care au fost din 
Partidul Naţional Liberal, Partidul fost Democrat. 

Dl Cionca Iustin: Domnule, mi-ar fi ruşine..., 
Dl Gligor Ioan: Şi atunci..., mie nu. Eu vă întreb..., 
Dl Cionca Iustin:..., să am un preşedinte de partid în închisoare să mai 

ridicaţi problema aceasta. 
Dl Gligor Ioan: Domnul..., 
Dl Cionca Iustin: Da? 
Dl Gligor Ioan: Domnul preşedinte..., 
Dl Cionca Iustin: Deci mi-ar fi ruşine! 
Dl Gligor Ioan:..., domnul Claus vern Iohannis sau cum s-ar fi numit, 

are şi dumnealui acolo o grămadă de dosare penale şi deocamdată 
(neinteligibil)..., poate o să ajungă şi dumnealui acolo. 

Dl Cionca Iustin: Nu vreţi să aşteptaţi să se exprime instanţa..., 
Dl Gligor Ioan: Şi atunci, dacă dumneavoastră faceţi referire la..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor! V-am dat cuvântul? 
Dl Gligor Ioan: Ok. Tăiaţi-mi..., 
Dl Săbău Gheorghe: Da, da. Aţi mers prea departe. 
Dl Cionca Iustin: Nu vă tai! Tăiaţi-vi-l dumneavoastră dacă aveţi un pic 

de decenţă..., 
Dl Gligor Ioan: Păi dumneavoastră aţi făcut referire la cei dinaintea 

dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor! Respectăm un pic? Mi-a adresat o 

întrebare colegul dumneavoastră şi dumneavoastră intraţi într-un dialog. 
Nici nu mă lăsaţi măcar să îi răspund. Deci, v-am răspuns. Nu Consiliul 
Judeţean, ci preşedintele Consiliului Judeţean şi v-am răspuns şi motivul 
pentru care am făcut şi voi..., dumneavoastră ar trebui să vă puneţi 
întrebarea de ce nu v-am acţionat pe vreunul dintre cei prezenţi? Ce vă 
diferenţiază dacă o punem politic? Pentru că nici..., 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Acţionaţi-mă dacă consideraţi că 

aveţi motive! Dar, pentru că nici unul dintre dumneavoastră nu şi-a permis 
să vină să atace o valoare de bază care cred eu că o are fiecare persoană 
şi vorbim aici de cinste şi de onestitate, nu am făcut-o. Este prima dată în 
viaţa mea de om politic şi fac politică din 1998 când chem pe cineva în 
instanţă. Dar am epuizat toate căile. L-am rugat frumos..., nu, eu, încă o 
dată..., eu nu sunt supărat pe el ca om. Vorbim, ne salutăm, ne respectăm, 
are o funcţie importantă în statul român, dar nu pot să accept ca cineva, mai 
ales cu un astfel de grad să îşi permită să pună sub semnul îndoielii 
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licitaţiile din Consiliul Judeţean. Până la urmă, eu cred că toţi suntem puşi 
aici să veghem la bunul mers al administraţiei şi la cheltuirea corectă a 
banului public şi eu cred că nu este nici o ruşine să te duci în instanţă să 
ceri părerea puterii judecătorieşti dacă a greşit sau nu a greşit. Poate că o 
să îmi respingă acţiunea şi o să îi dea dreptate lui şi atunci ştiu şi eu că am 
voie să vă spun că sunteţi hoţi. Dacă aşa este normal, atunci vedem ce..., 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Dar..., 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Bineînţeles! Mult. Cam cât câştigă el într-o lună. 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: 25 de mii de lei, dacă bine îmi aduc aminte. Şi banii 

aceştia, vă spun şi ce fac cu ei!  
Dl Săbău Gheorghe: Îi băgaţi la..., 
Dl Cionca Iustin: Mă duc să îi bag în presă şi în facebook ca să mă 

pot apăra să arat că domnul Tripa acolo în faţa instanţei spune că nu 
aceasta a vrut să spună când a zis de buzunare şi domnul Moţ ştie că a fost 
de faţă, a zis, când vorbea despre umflatul buzunarelor, se referea la 
bugetul Consiliului Judeţean. 

Dl Butunoi Adrian: Eu am crezut că doriţi să îi puneţi în drumurile 
judeţene banii aceştia. 

Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră cine v-a dat cuvântul? 
Dl Butunoi Adrian: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Deci..., nu vreţi să aşteptaţi să vă vină rândul? Mai 

doriţi să vă răspund la subiectul acesta? 
Dl Pop Alin: Da. Şi vă spun de ce. Sunt de acord cu dumneavoastră, 

că dacă o persoană se consideră lezată într-un drept, are tot dreptul să se 
adreseze instanţei, dar nu să folosească o instituţie pentru a rezolva o 
problemă de genul acesta. 

Dl Cionca Iustin: Dar eu nu am folosit instituţia! 
Dl Pop Alin: Păi, din moment ce apare Instituţia Judeţul Arad..., aşa 

scrie în motivarea..., 
Dl Cionca Iustin: Domnule! Eu sunt conducătorul acestei instituţii şi 

instituţia a fost lezată. Eu nu cred că..., vreţi să vorbiţi dumneavoastră cu 
angajaţii noştri de la sectorul acesta de achiziţii publice? Şi să înţelegeţi ce 
presiune este pe ei când trebuie să decidă cui dă lucrarea şi să vedem pe 
cine mai iese Tripa să anunţe că este firmă de casă şi că eu l-am favorizat. 
Deci, hai gândiţi-vă puţin şi la ei! 

Dl Săbău Gheorghe: Păi presiunea o faceţi dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Noi nu facem, noi facem presiuni constructive, 

pozitive şi eu cred că este datoria noastră..., eu dacă eram în locul 
dumneavoastră, eram primul care îi atrăgeam atenţia colegial, în interiorul 
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partidului, că nu este bine ce face. Pentru că, să ştiţi că imaginea negativă 
domnul Săbău, pe care o avem toţi, se datorează acestor atacuri, pentru că 
jurnalistul îşi face meseria. De-abia aşteaptă să ne înjurăm noi acolo. Ar 
trebui să ne întrebăm dacă procedăm corect sau nu. Ieri, domnul Tripa 
spunea în faţa doamnei judecător că lucrurile acestea se întâmplă natural, 
că sunt mii de astfel de atacuri nejustificate, dar aceasta este politica. Eu aş 
vrea să schimbăm lucrurile şi cât depinde de mine sper că aţi remarcat că 
încerc să fiu civilizat, să nu îmi atac colegii la nivel aşa de competenţă, de..., 

Dl Săbău Gheorghe: Îi puneţi pe alţii, nu dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Eu nu pun pe nimeni, domnul Săbău. Aşa mă 

cunoaşteţi? Că dumneavoastră chiar mă ştiţi de..., 
Dl Săbău Gheorghe: Nu mi se pare normal chestia aceasta cu datul în 

judecată (neinteligibil)..., la nivelul acesta. 
Dl Cionca Iustin: Atunci cum să procedăm?  
Dl Săbău Gheorghe: Dacă spunea ceva de..., 
Dl Butunoi Adrian: Familie..., 
Dl Săbău Gheorghe: Familie.  
Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Dar eu..., 
Dl Săbău Gheorghe: Discuţiile acestea sunt la fiecare..., 
Dl Cionca Iustin: Da, haideţi să le oprim. Haideţi să le oprim. Totuşi, 

cinstea şi morala sunt valori de bază. Nu cred că putem să ne facem între 
noi tot felul de..., 

Dl Săbău Gheorghe: Au fost nişte precedente şi..., 
Dl Cionca Iustin: Domnule, ne-am delimitat de precedente? Noi, da! 

Sper că şi dumneavoastră. Da? Deci noi ne delimităm. Nu cred că ne-aţi 
auzit..., nici nu ne-am dus de mână cu cei care au fost acuzaţi să îi salvăm 
noi de justiţie, nici nu ne-am luptat cu Kövesi, da? Nu am încercat să ne 
amestecăm în justiţie. 

Dl Săbău Gheorghe: Sergiu toată ziua sare cu gura pe mine 
(neinteligibil)..., 

Dl Cionca Iustin: Sergiu nu este de faţă. Vă rog să vorbiţi cu el când 
vă întâlniţi. 

Dl Săbău Gheorghe: Să îl puneţi nemotivat! 
Dl Cionca Iustin: Aşa îl punem. Mulţumesc! Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Vreau să salut iniţiativa dumneavoastră că astăzi 

am votat un studiu de fezabilitate pentru cele două staţii dintre Fîntînele şi 
Sânnicolau Mic. Sper că o să le avem în cel mai scurt timp, ar fi şi cazul 
după 4 ani şi v-aş ruga cât se poate legal, să urgentăm procedura de 
licitaţie şi să realizăm cele două staţii, ele fiind foarte necesare pentru zona 
industrială de acolo. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc, domnul Sulincean! Din păcate, ştiţi că 
am făcut mai multe licitaţii. Pentru proiectare nu a venit nimeni ca şi la 



 

 

39 
 

totemuri de altfel, ca şi la cântare şi nu este vina aparatului că nu vine o 
firmă să oferteze. Dacă se va întâmpla la fel mai departe pe proiectare şi pe 
execuţie, probabil că trece mandatul şi nu reuşim să le facem. Nu de noi 
depinde. Mi-aş dori să se schimbe legislaţia. Poate viitorul Guvern sau 
viitoarea majoritate din Parlament va face lucrul acesta pentru că sincer, eu 
chiar am crezul că legea care a dat-o domnul Cioloş va fi schimbată de 
Guvernul PSD-ALDE care au şi anunţat că este o lege proastă şi că o să o 
corecteze. Din păcate, nu s-a schimbat mare lucru şi procedurile sunt la fel 
de lungi şi sunt convins că vă spun şi primarii dumneavoastră lucrul acesta 
şi regretabil că uite, nu avem forţa politică să schimbăm nişte legi proaste 
care îngreunează aceste proiecte. O să încerc. Vă promit că o să încerc să 
urgentez, dar în limitele legale. 

Dl Sulincean Marius: Îmi permit dacă tot aţi pomenit Guvernul Cioloş. 
Ne amintim că la momentul respectiv, preşedintele nostru al tuturor era 
Guvernul pe care şi-l dorea, ştiţi? Să avem grijă ce ne dorim şi în viitor. S-ar 
putea..., se poate şi mai rău întotdeauna. 

Dl Cionca Iustin: Aveţi o memorie bună, dar precis nu vă amintiţi cine 
era majoritar în Parlament şi cine îi vota legile acestea achiziţiilor domnului 
Cioloş!  

Dl Săbău Gheorghe: Era Guvernul meu! 
Dl Sulincean Marius: Păi era Guvernul meu, nu? Şi era..., 
Dl Cionca Iustin: Cine era majoritar în parlament? 
Dl Sulincean Marius:..., şi erau ordonanţe. Nu ştiu. Dumneavoastră 

aveţi la fel de bună..., cel puţin la fel de bună memorie ca şi mine, probabil 
că o să îmi reamintiţi..., 

Dl Cionca Iustin: Atunci..., 
Dl Sulincean Marius:..., în cel mai scurt timp. 
Dl Cionca Iustin: Atunci vă spun..., 
Dl Sulincean Marius: Dar vă reamintesc că era Guvernul meu. 
Dl Cionca Iustin: Da, Dîncu era tot de-al nostru, nu? Prin..., nu era de 

la PSD, Dîncu. Bine! Haideţi că suntem la Diverse, mergem la domnul 
Butunoi. Aveţi cuvântul, domnul Butunoi! 

Dl Butunoi Adrian: Mulţumesc frumos! 
Dl Cionca Iustin: Ziceaţi ceva de drumuri. 
Dl Butunoi Adrian: Era o chestie de bun simţ că şi dumneavoastră aţi 

intervenit când eu am vorbit şi nu v-aţi tăiat microfonul. Dar, mă rog, 
dumneavoastră sunteţi preşedinte, aveţi sonorul, nici o problemă. 

Dl Cionca Iustin: Când am vorbit eu? 
Dl Butunoi Adrian: În alte şedinţe anterioare. 
Dl Cionca Iustin: Vă rog să mă scuzaţi! Uite, nu am remarcat, dar o să 

încerc să mă controlez. 
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Dl Butunoi Adrian: Vă rog frumos! Să avem un respect reciproc dacă 
tot spuneţi că nu suntem ca la piaţă. În fine. Vreau să ridic antenţiei publice 
două chestiuni. Prima, lipsa brancardierilor de la Spitalul Judeţean Clinic 
Arad, cel puţin pe partea de externări mi s-a spus de câteva persoane că 
este lipsă acută de personal. Persoanele cu probleme care se externează 
nu au ajutor minim pentru a se deplasa de la salon sau din incinta spitalului 
până la un mijloc de transport către casă. Aceasta este prima chestiune. A 
doua, aş dori să vă întreb şi chiar îl invit pe domnul director operaţional 
Borha de la Compania de Apă să vină să ne spună şi nouă în şedinţă, dacă 
crede de cuviinţă domnul, cum reuşeşte să disponibilizeze oameni, pe ce 
criterii şi dacă este normal în timpul serviciului să facă campanie electorală 
pe banul public. Şi..., daţi-mi voie să termin, vă rog frumos! Cum s-ar simţi 
să facă un exerciţiu de imaginaţie să meargă mâine acasă să spună familiei 
sau copilului de mâine nu mai am servici pentru că nu iubesc sau nu 
servesc PNL-ul, PSD-ul, USR-ul, PMP-ul sau oricare alt partid. Mulţumesc!  

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Butunoi, acuzaţii grave! Nu vă daţi 
seama acuma, dar sunt acuzaţii grave acestea cu servitul PNL-ului şi..., eu 
o să îi comunic..., 

Dl Butunoi Adrian: Am spus oricare partid. 
Dl Cionca Iustin: O să îi predau şi înregistrarea, o să îl îndemn şi să 

vă dea în judecată că văd că altfel nu se poate cu dumneavoastră. 
Dl Butunoi Adrian: Liniştit! Chiar vă rog frumos! 
Dl Cionca Iustin: Dar, faceţi nişte acuzaţii grave şi trebuie să vă 

dezobişnuim cumva pentru că..., 
Dl Butunoi Adrian: Să lăsăm instanţa să se pronunţe, nu? 
Dl Cionca Iustin:..., minciuna are picioare scurte. Dar mă lăsaţi să vă 

răspund acuma?  
Dl Butunoi Adrian: Eu am făcut o invitaţie domnului director, nu v-am 

adresat-o dumneavoastră. Dar, dacă doriţi, plăcerea este de partea mea! 
Dl Cionca Iustin: Deci, nu pot să asist aşa cum doriţi dumneavoastră 

la nişte dezinformări, să nu le zic minciuni. Aveţi răbdare, domnul Gligor! Nu 
v-aţi înscris la cuvânt. 

Dl Gligor Ioan: Numai am vrut să văd că sunteţi atent şi o să mă luaţi 
şi pe mine în considerare. Să mă treceţi şi pe mine. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Dar sunteţi pe lista mea de priorităţi, acolo cap de 
listă. 

Dl Gligor Ioan: Mulţumesc!  
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Butunoi! Prima problemă legată de 

brancardieri. Nu numai la brancardieri, avem criză şi la asistente şi la 
personalul administrativ şi la doctori. Deci, din total 2.400 de posturi care le-
am putea angaja conform legii, nu că le-am putea, care am fi obligaţi să le 
avem acolo, noi avem cam 2.100. Deci, diferenţa de 300 este un deficit. Dar 
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ştiţi de ce? Că nu sunt venituri. Deci, Spitalul Judeţean nu reuşeşte să 
aducă mai multe venituri şi atunci, evident că cei care conduc spitalul 
încearcă să dimensioneze în aşa fel încât să reuşească să nu facă datorii 
foarte mari, ceea ce este destul de greu pentru că noi după calculul care l-
am făcut noi acum, avem un deficit de vreo 300 de mii – 400 de mii pe lună. 
Dacă vă amintiţi, cred că în şedinţa trecută le-am dat o rectificare de buget 
pentru că nu îşi mai puteau plăti furnizorii. Şi acuma, haideţi să vedem care 
sunt cauzele. Guvernul a majorat salariile tuturor angajaţilor, dar fără să le 
dea şi venituri pentru a plăti..., nu, degeaba daţi din mână că..., vreţi să ştiţi 
adevărul sau nu? 

Dl Butunoi Adrian: Eu vă ascult! 
Dl Cionca Iustin: Ascultaţi-mă! Deci, au majorat salariile şi nu ne-au 

dat şi banii ca să le plătim salariile acestea. 
Dl Butunoi Adrian: Dumneavoastră aţi tăiat salariile şi nu aţi găsit alte 

fonduri! 
Dl Cionca Iustin: Acest lucru ne determină pe noi să ducem o politică 

de limitare a angajărilor şi din păcate suferă pacientul. Dacă dumneavoastră 
aţi fi cu adevărat om politic, v-aţi bate cu Guvernul acesta care a decis 
majorarea salariilor să dea şi sumele, că aşa scrie în Constituţie.  

Dl Săbău Gheorghe: Să le taie eventual! 
Dl Butunoi Adrian: Să le taie! 
Dl Cionca Iustin: Ştiţi ce spune Constituţia? Că nu poţi să dai o 

atribuţie cuiva fără să îi asiguri resursa financiară. Dar, dumneavoastră v-aţi 
obişnuit să fiţi cu noi aici cocoşi şi acolo la partid să fiţi foarte cuminţi. 
Greşiţi! Pentru că să ştiţi că politic înseamnă să te baţi pentru oamenii care 
te-au ales, inclusiv cu şefii tăi de la Bucureşti. Şi poate o să aveţi ocazia să 
vedeţi..., 

Dl Butunoi Adrian: Aşa cum faceţi dumneavoastră! 
Dl Cionca Iustin: Da? Aşa cum am făcut noi când am fost la..., 
Dl Butunoi Adrian: Şi aşa cum aţi făcut dumneavoastră în Parlamentul 

României când aţi tăiat salariile..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Butunoi! 
Dl Butunoi Adrian:..., şi pensiile. V-aţi bătut cu şefii dumneavoastră, 

nu? 
Dl Cionca Iustin: Iar minţiţi! Iar minţiţi. 
Dl Butunoi Adrian: Aţi diminuat, cum? 
Dl Cionca Iustin: Nu am tăiat pensiile, le-am impozitat şi trăiţi din 

impozitare şi acuma. 
Dl Butunoi Adrian: Le-aţi diminuat..., şi salariile (neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: De ce nu aţi schimbat impozitarea, va convenit, da? 

Da! Noi am pus impozitarea pe pensiile mari, dar le ţineţi aşa şi acuma după 
7 ani de guvernare! 
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Dl Săbău Gheorghe: Păi nu votaţi! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Trecem la..., 
Dl Butunoi Adrian: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Bun. Deci, rugămintea..., ştiţi cum? Este uşor să fi 

populist. Domnule angajăm brancardieri? Pe ce bani? Că aceia trebuie 
plătiţi! Că mâine o să veniţi să îmi spuneţi de salariu. 

Dl Butunoi Adrian: Eu am pus o întrebare. Nu am acuzat pe nimeni, 
am pus o întrebare. 

Dl Cionca Iustin: Nu, dar vă răspund! Vreţi să înţelegeţi cauzele şi 
unde trebuie să luptăm împreună? Dacă nu, putem să ne acuzăm aici şi 
facem circ. 

Dl Butunoi Adrian: Pentru cetăţeni trebuie să luptăm împreună, nu 
pentru partid şi pentru cauzele altora! 

Dl Cionca Iustin: Şi eu asta vă propun! Haideţi să lucrăm pentru 
cetăţeni, că nu poate nimeni să ducă bani de unde nu există. Avem nevoie 
de fonduri. Noi acum am depăşit 80% din totalul fondurilor, bani de salarii. 
Acesta este cruntul adevăr! Pe 2.100, dar dacă am crea 2.400 de locuri de 
muncă? Şi să ştiţi că eu cunosc mai bine problemele ca dumneavoastră. Aţi 
trecut pe acolo, aţi auzit şi dumneavoastră un zvon. 

Dl Butunoi Adrian: Nu am trecut pe acolo..., 
Dl Cionca Iustin: Eu ştiu ce..., 
Dl Butunoi Adrian:..., vă rog frumos nu duceţi în derizoriu o chestiune 

importantă pentru că am fost semnalat şi sesizat de cetăţeni. Nu am venit şi 
am trecut pe acolo ca la birt sau ca la discotecă. Mă scuzaţi, dacă vreţi să 
duceţi în derizoriu..., mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Da..., dumneavoastră duceţi în derizoriu. Eu chiar 
cunosc problema spitalului şi..., da! Sigur! Este nevoie de brancardieri 
pentru..., 

Dl Butunoi Adrian: Nu am contestat faptul că dumneavoastră nu 
cunoaşteţi problemele spitalului! Nu am contestat lucrul acesta! 

Dl Cionca Iustin: Bun. Haideţi că dumneavoastră vreţi dialog, dar..., 
bun. Vrei să intervi pe subiectul acesta? 

Dna Crişan Corina: Foarte scurt! Este foarte important ca cetăţenii şi 
până şi noi cei de aici să cunoaştem. Haideţi să vă spun ceva! În momentul 
în care un pacient se externează din spital şi are nevoie de ajutor ca să fie 
transportat la domiciliu, să ştiţi că spitalul de ani de zile are încheiat un 
contract de muncă..., un contract de colaborare, mă scuzaţi, cu Serviciul 
Judeţean de Ambulanţă Arad. Cu siguranţă aţi aflat de lipsa de personal, 
dar de la Serviciul probabil Judeţean de Ambulanţă. Acolo brancardierii 
trebuie să îl ducă. M-aţi înţeles? Păi da, dar ei nu aveau de unde să ştie şi 
cred că misiunea noastră este să ne informăm şi noi să ducă mai departe..., 

Dl Butunoi Adrian: (Neinteligibil)..., 
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Dna Crişan Corina: Ba da! Dar, să le spuneţi că brancardierul de la 
Serviciul de Ambulanţă care vine să îl ducă acasă că are o fractură, de 
exemplu, imobilizată trebuie să îl ducă! Că de aceea plăteşte Spitalul 
Judeţean de ani de zile, în baza acestui contract cu Serviciul de Ambulanţă 
Judeţean. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Nu poate să zică de ambulanţă nimic, doamna 
director de acolo nu este penelistă..., 

Dl Butunoi Adrian: Iarăşi interveniţi pe o altă latură. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Pot să vă răspund la a doua întrebare? 
Dl Butunoi Adrian: Vă rog frumos! 
Dl Cionca Iustin: Dacă..., deci, domnul Borha era în concediu. Dacă 

aveaţi un pic de interes, mergeaţi şi vedeaţi că era liber când l-aţi văzut 
dumneavoastră la Beliu în celebra poză de care vă tot agăţaţi. Dar, nu vreţi 
dumneavoastră care sunteţi aşa de corect să vă uitaţi la directorii 
dumneavoastră, inclusiv la doamna inspector general dacă mai este, că nu 
ştiu că atât aţi schimbat-o că nici nu mai ştiu cine este inspector general, ce 
face doamna în timpul serviciului? Păi, mai politică decât directorii 
dumneavoastră, nu face nici un director de la noi! 

Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Mă lăsaţi? Deci, haideţi să fim serioşi. Încetaţi cu 

atacurile acestea pe cineva, că l-aţi văzut într-o poză cu altcineva. Iar 
domnul director Borha, nu face dânsul concedierile. Tot încercaţi voi să 
găsiţi..., 

Dl Butunoi Adrian: Este directorul operaţional. 
Dl Cionca Iustin: Nu..., noi, doi ani de zile..., 
Dl Butunoi Adrian: Are un cuvânt de spus. 
Dl Cionca Iustin: Mă ascultaţi să vă răspund? Aţi ţintit acuma, Borha 

este vinovatul! Noi am angajat o firmă de consultanţă care, de doi ani de 
zile lucrează la această restructurare cerută tot de dumneavoastră. Tot 
timpul aţi spus că este clientela politică PNL la Compania de Apă. Acum, 
când îi dăm afară, aţi descoperit că toţi sunt roşii. 

Dl Sulincean Marius: Mă întrebam..., 
Dl Cionca Iustin: Hotărâţi-vă! Hotărâţi-vă o dată domnilor când greşiţi? 

Când spuneţi că este..., 
Dl Gligor Ioan: Nu, nu, nu, problema este alta! 
Dl Cionca Iustin: Păi nu facem dialog! Acum vorbesc eu! 
Dl Butunoi Adrian: Dar de ce să nu facem dialog? 
Dl Cionca Iustin: Pentru că aşa este regula! Aţi pus întrebarea, eu v-

am ascultat nu am intrat peste dumneavoastră, da? Domnule, dacă doriţi eu 
pot să continui, dacă nu, închidem subiectul. Dar hotărâţi-vă o dată! Este 
clientelă PNL la Companie sau nu? 

Dl Butunoi Adrian: 99% 
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Dl Cionca Iustin: Cât? 
Dl Butunoi Adrian: 99. 
Dl Cionca Iustin: 99? Şi 200 din 700, aveţi probleme cu aritmetica! 

200 din 700 cât reprezintă, 1%? 
Dl Butunoi Adrian: 99% este clientela politică, nu 99 de persoane din 

700. 
Dl Cionca Iustin: În fine. Deci, noi acuma trebuie să facem 

restructurarea aceasta cerută de firma de consultanţă pentru că unii sunt 
bolnavi şi nu mai pot presta serviciul acesta, alţii sunt în plus pe acolo şi 
până la urmă de aceea am plătit consultanţă să o şi ascultăm. Ce aţi zice 
dumneavoastră dacă plătim o consultanţă, consultanţa ne spune sunteţi 
prea mulţi, cel puţin la TESA şi aici pe municipiu, da? Şi noi, să nu facem 
nimic. În loc să felicitaţi Compania de Apă pentru că într-adevăr să ştiţi că 
este foarte dificil să restructurezi aproape 200 de persoane dintr-o dată, 
oameni cu care ai lucrat o viaţă. 

Dl Butunoi Adrian: (Neinteligibil)..., 
Dl Cionca Iustin: Da! Să ştiţi că este foarte greu. Şi voi, în loc să îi 

ajutaţi să depăşească momentul acesta, faceţi tot felul de acuzaţii la adresa 
unei persoane. Bun. Trecem la ultimul..., 

Dl Săbău Gheorghe: Domnul preşedinte, numai atât vreau să mai 
adaug aici. Vreau să vă spun că s-a mai făcut un studiu privind remanierile 
acolo, datul afară, nu ştiu ce, acum vreo şapte ani. Şi am rămas la..., am 
plătit firma de consultanţă şi..., 

Dl Cionca Iustin: Mă iertaţi..., 
Dl Săbău Gheorghe:..., pe vremea doamnei Madincea. 
Dl Cionca Iustin:..., nu eram preşedinte atunci de consiliu. 
Dl Săbău Gheorghe: Dar totuşi cine era în partid preşedinte?  
Dl Cionca Iustin: Nu îmi aduc aminte cine era pe vremea aceea, dar 

eu vă spun doar atât. Noi vorbim..., 
Dl Butunoi Adrian: Ce memorie scurtă aveţi! 
Dl Cionca Iustin: Noi vorbim de mandatul acesta, vă rog frumos 

haideţi să fim uniţi şi să facem această reformă pentru că este necesară. 
Dacă constataţi abuzuri, faceţi ce aţi făcut până acuma, la ora aceasta este 
nu ştiu ce control de la Bucureşti la Companie pe restructurare, că am 
observat că imediat când cere un parlamentar de Arad un control pe o 
societate, a doua zi sunt aici toţi! Când sesizăm noi abateri grave..., 

Dl Gligor Ioan: Înseamnă că are dreptate parlamentarul, se impune. 
Dl Cionca Iustin:..., abateri grave la directori de la dumneavoastră, 

acolo moare. 
Dl Săbău Gheorghe: La care, de exemplu? 
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Dl Cionca Iustin: Îi daţi voie şi la domnul Purcaru? Că aşa este 
frumos. Până la urmă sunt partenerii dumneavoastră încă de guvernare şi 
cred că ar trebui să îi respectăm un pic să îi lăsăm să spună..., 

Dl Gligor Ioan: Şi insinuaţi că ar avea neregularităţi domnul Purcaru? 
Este cel mai corect dintre toţi. 

Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Purcaru! 
Dl Purcaru Mircea: Deci, domnul preşedinte! Fac parte din Comisia 

pentru strategii de dezvoltare, cooperare interinstituţională servicii publice 
sociale şi relaţii externe de patru ani, trei ani. Bine, de patru mandate, dar 
vorbesc de ultimii trei ani. Fiind membru în această comisie, am beneficiat 
până acuma de mai multe deplasări în străinătate, nu din partea Consiliului 
Judeţean, din partea altor foruri şi în perioada de început a lunii noiembrie 
ca vicepreşedinte al Consiliului Naţional al Întreprinderilor Private Mici şi 
Mijlocii din România, voi reprezenta la China Internaţional Import Expo 
organizaţia din care fac parte. Ca şi consilier judeţean membru al acestei 
comisii dacă sunt, eu ştiu, întreprinzători, sunt firme doritoare de a avea o 
colaborare cu firme similare din China, dacă există un interes de colaborare 
instituţional sau economic, vă rog să luaţi la cunoştinţă, să ţineţi cont de 
acest lucru şi să mă informaţi dacă există solicitări. Mulţumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulţumesc şi eu. Domnul Ando, vă rog să vă notaţi şi 
faceţi o adresă către Camera de Comerţ. Să ştiţi că noi chiar acum cred că 
avem o delegaţie de la Zona Liberă, nu ştiu, s-a întors, a plecat, oricum în 
perioada aceasta, în 30? În 30 se întorc? Chiar avem o delegaţie de la Zona 
Liberă, Primăria municipiului Arad şi Camera de Comerţ şi o să le 
comunicăm şi deplasarea dumneavoastră. Bun. Pentru că s-au tipărit 
buletinele, o să vă rog să..., 

Dl Gligor Ioan: (Neinteligibil)..., că avem libertate de opinie şi gândire 
conform legii. Deci, nu ne mai daţi în judecată şi lăsaţi-ne să ne exprimăm 
(neinteligibil)..., 

Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor, dacă toată lumea..., 
Dl Butunoi Adrian: Nu mai tăiaţi microfoanele. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor, dacă toată lumea s-ar exprima ca 

dumneavoastră, credeţi-mă că nu am mai avea procese. Dar, din păcate, 
uitaţi, mai există colegi ca domnul Butunoi şi domnul Tripa care încă nu au 
ieşit din atmosfera aceea de stadion. Eu îl înţeleg! Acolo a fost acceptat un 
alt limbaj. Acum, aici la Consiliul Judeţean eu mi-aş dori de la domnul 
Butunoi să schimbe un pic nota. 

Dl Butunoi Adrian: Pot să vă răspund? 
Dl Cionca Iustin: Aveţi să-mi daţi o replică! 
Dl Butunoi Adrian: Păi nu este normal şi civilizat? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
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Dl Butunoi Adrian: Dumneavoastră aţi ieşit din atmosfera de 
parlamentar? 

Dl Cionca Iustin: Eu, da! 
Dl Butunoi Adrian: V-aţi coborât la nivelul nostru, da? 
Dl Cionca Iustin: Nu este coborât. 
Dl Butunoi Adrian: Nu? 
Dl Cionca Iustin: Am urcat la nivelul dumneavoastră. 
Dl Butunoi Adrian: A, aţi urcat la nivelul nostru? 
Dl Cionca Iustin: Am urcat la nivelul dumneavoastră. 
Dl Butunoi Adrian: Nu v-aţi coborât? 
Dl Cionca Iustin: Nu am coborât. 
Dl Butunoi Adrian: Nu aţi coborât? 
Dl Cionca Iustin: Nu. 
Dl Butunoi Adrian: De la parlamentar la consilier judeţean, preşedinte. 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu, nu. Credeţi că este superior un parlamentar 

unui consilier judeţean? 
Dl Butunoi Adrian: Nu, eu vă întreb!  
Dl Cionca Iustin: Eu zic că majoritatea parlamentarilor ajung pe votul 

celor de jos. 
Dl Butunoi Adrian: Să ştiţi că eu sunt mândru că am fost pe gazon şi 

pe stadion, şi mie mi-a cântat imnul şi am reprezentat cu cinste şi Aradul şi 
Naţionala României la nivel de juniori. În schimb, dumneavoastră mai aveţi 
mult de luptat. Vreţi să mă caracterizaţi pe mine cu limbajul şi cu alte lucruri. 

Dl Cionca Iustin: Aveţi dreptate! 
Dl Butunoi Adrian: Nu am dreptate. Nu îmi daţi dreptate ca la măgari 

că nu este frumos, să ştiţi! La demnitatea şi la anvergura dumneavoastră, 
mă aşteptam la altceva dar, din păcate nu puteţi mai mult!  

Dl Cionca Iustin: Doamna secretar, vă rog frumos să trecem la lucruri 
serioase. 

Dna Lupu Silvana: Puţin vă rog să mă ascultaţi! Avem..., 
Dl Sulincean Marius: Domnule preşedinte! Dacă îmi permiteţi înainte, 

aşa scurt şi în acelaşi spirit de glumă, bineînţeles. 
Dl Cionca Iustin: Sunteţi liderul nostru, vă rog spuneţi! 
Dl Sulincean Marius: Am înţeles. Nu al dumneavoastră..., mi-aş dori. 

Probabil la un moment dat. Domnule preşedinte! Aţi pomenit-o pe doamna 
inspector general Anca Stoenescu la un moment dat în vorbirea 
dumneavoastră şi unul dintre colegii mei, îl auzeam că se întreba atunci 
când se întâlneşte cu dumneavoastră ce face politică sau administraţie?  

Dl Cionca Iustin: Doamna Stoenescu cu mine?  
Dl Sulincean Marius: Domnule, am auzit şi eu..., 
Dl Cionca Iustin: Nu ştiu. Sunteţi indiscret în primul rând..., 
Dl Sulincean Marius: Îmi cer scuze! 
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Dl Cionca Iustin:..., în al doilea rând, să ştiţi că eu am o relaţie de 
respect cu doamna, nu am nimic cu ea, doar că, face politică. 

Dl Gligor Ioan: Nu îi spunem soţului. 
Dna Lupu Silvana: Vă rog numai puţin să mă ascultaţi să votaţi corect. 

Pentru Liceul Special „Sfânta Maria” şi pentru Centrul Şcolar pentru 
Educaţie Incluzivă trebuie să desemnaţi doi candidaţi. Sunt trei propuneri, 
doi candidaţi pentru primele două, Liceul Special „Sfânta Maria” şi Centrul 
Şcolar pentru Educaţie Incluzivă. 

Dl Gligor Ioan: Se poate retrage vreunul dintre ei acum?  
Dl Săbău Gheorghe: Da. Ar fi bine să se retragă să nu mai pierdem 

timpul. De la dumneavoastră unul şi atunci (neinteligibil)..., sau ţineţi 
neaparat (neinteligibil)...,    

Dna Lupu Silvana: Şi pentru Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă 
Educaţională avem un singur loc şi o singură propunere. Deci, aici este un 
singur vot, la celelalte două, două. Pe două persoane să puneţi ştampila.  

 
Începe votarea, votul este secret şi se desfăşoară în ordine alfabetică. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga, domnul Butunoi, domnul Cadar, 

domnul Cionca, domnul Ciceac, doamna Craivan, doamna Crişan, domnul 
Feieş, domnul Gligor, domnul Ispravnic, domnul Lucaci, domnul Manguci, 
domnul Moşneag, domnul Moţ, domnul Pădurean, domnul Pero, domnul 
Plaveţi, domnul Pop, doamna Popa, domnul Remeţan, domnul Retter, 
domnul Salaşan, domnul Săbău, doamna Stan, domnul Sulincean, domnul 
Trifon, domnul Ţolea, domnul Ulici, domnul Urzică. 

Domnul Duruş Daniel-Sorin şi domnul Purcaru Mircea nu participă la 
vot. 

 
La prezidiu, Comisia de validare începe procedura de numărare a 

buletinelor de vot, anularea buletinelor de vot neîntrebuinţate şi întocmeşte 
după finalizare, procesul-verbal de constatare a rezultatului votului secret. 

Dl Plaveţi Ioan: Domnule preşedinte, stimaţi colegi! Prezint procesul 
verbal încheiat astăzi, 26 septembrie 2019 în urma constatării rezultatelor 
privind desemnarea reprezentanţilor Judeţului Arad Consiliul Judeţean Arad 
în Consiliul de administraţie al unităţilor de învăţământ special de stat din 
judeţul Arad pentru anul şcolar 2019-2020. Pentru Liceul Special „Sfânta 
Maria” Arad, voturile exprimate pentru următorii candidaţi se prezintă în felul 
următor: Crişan Corina-Anka 19 voturi pentru, 6 împotrivă, 4 nule. Salaşan 
Cristian-Ioan 18 voturi pentru, 5 voturi împotrivă, 6 nule. Lucaci Cornel-
Ştefan 14 voturi pentru, 3 împotrivă, 12 nule. Pentru Centrul Şcolar pentru 
Educaţie Incluzivă Arad voturile sunt următoarele: Popa Garofiţa 17 voturi 
pentru, împotrivă 5, nule 7. Plaveţi Ioan 21 voturi pentru, împotrivă 3, nule 5. 
Pădurean Petru 11 voturi pentru, împotrivă 4, 14 nule. Centrul Judeţean de 
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Resurse şi Asistenţă Educaţională Arad un singur candidat, domnul Salaşan 
Cristian-Ioan voturi pentru 21, împotrivă 4, 4 nule. Astfel, se desemnează 
pentru Liceul Special „Sfânta Maria” doamna Crişan Corina-Anka şi domnul 
Salaşan Cristian-Ioan. Se desemnează pentru Centrul Şcolar pentru 
Educaţie Incluzivă Arad doamna Popa Garofiţa şi domnul Plaveţi Ioan. Iar 
pentru Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională se 
desemnează domnul Salaşan Cristian. Drept pentru care s-a încheiat 
prezentul proces verbal, semnat de membrii Comisiei de validare. 
Mulţumesc! 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 290/2019 
privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Arad în consiliile 
de administraţie ale unităţilor de învăţământ special de stat din judeţul Arad, 
pentru anul şcolar 2019-2020. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Mulţumesc! O zi frumoasă! 
 
 
 

        PREŞEDINTE,         SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI, 
        Iustin Cionca                      Silvana Lupu 
                                            
                                           
 

     Întocmit, 
                 Patricia Popa 


